
Vragen van Hart voor Hilversum aan wethouder Heller over wonen

1. Geachte wethouder, in de gemeente Groningen werkt men met een verhuurders 
vergunning. Indien er meerdere klachten binnen komen van Huurders, kan de 
verhuurders vergunning afgenomen worden.

HVH heeft de volgende vragen;

Kent u dit principe?
Denkt u dat er ook in Hilversum behoefte bestaat voor een verhuurders vergunning? 
Vind u het iets om verder te onderzoeken om in Hilversum te gebruiken?

2. Steeds vaker horen we dat volwassen inwonende kinderen na overlijden van de ouder 
uit de woning moeten. We hebben hierover de navolgende vragen:

Heeft u enig idee hoe vaak dit in Hilversum gebeurd per jaar? Zo nee, bent u dan bereid dit te 
laten onderzoeken?
Zou u bereid zijn afspraken te maken met woningcorporaties dat indien de situatie zich 
voordoet dat men A. iets langer wacht dan de 2 maanden en 1 dag wettelijke regel, zodat men 
kan rouwen om het verlies? En B. te bespreken met de woningbouwcoöperaties welke 
mogelijkheden zij zien voor herhuisvesting van deze groep?  

3. Heeft u al uitkomsten van atelier rijksbouwmeester aangaande de verdichtings scan en 
kansen flexwonen? Zo nee, wanneer verwacht u deze? En zo ja, wanneer gaat u die 
uitkomsten met ons bekijken en bespreken?
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